



Protokoll styrgruppsmöte för nationella kvalitetsregistret Svenska Intensivvårdsregistret

Dag/Tid/Plats: Teamsmöte 241119 kl.19-20 **Närvarande:** J Hillgren, A Eriksson, E Larsson, L Engerström, J Karlsson, P Lindgren, P Nordlund, R Kiiski Berggren.
Adjungerade: A Johansson, F Haglund, M Lenström
Registerhållare: Johnny Hillgren **Frånvarande:** G Karlström

Rubrik	Ansv	Tid	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
Öppnande av mötet					Ordförande förklarar mötet öppnat
Val av protokollförare			Beslut		RKB
Val av protokolljusterare			Beslut		LE
Timekeeper			Beslut		
Facilitator			Beslut		
Övriga punkter			Information		
Fastställande av dagordning			Beslut		
Här och nu			Information		
Föregående protokoll			Beslut		

Rubrik	Ansv	Tid	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
1. NIVA som vårdtyp			Beslut	CAÖ föreslår att skapa en vårdtyp NIVA då flera avd har slagits ihop med allmän IVA	Arbetsmöte dec
2. Deltagande VG/IVA-chefsmöte				Diskussion runt moderator, post IVA? Ansvar för programpunkter.	1. IVA-chefsmötet: PN presenterar programutkastet. 2. Vår Gård: programgruppen presenterar programutkastet 3. Moderator: beslutas på arbetsmötet 5/12
3. SoS RU medel för QR till regionerna	JH			Socialstyrelsen har fått ett RU att fördela medel till regionerna för att främja arbetet med QR. https://www.regeringen.se/pressmeddelanden/2024/10/statligt-stod-for-arbete-med-nationella-kvalitetsregister/	Kort information och diskussion om uppdraget som fortfarande är ganska oklart. Finansiering för 2025 utlovat av Stödfunktionen.
4. Återkoppling från BIVA-mötet				Se mail från Amanda. Följande punkter skickades med: 1. Vårdtyp BIMA 2. Post BIVA mottagning	Arbetsmöte dec
5. Rekrytering styrgruppen				Märta Leffler ersätter Karin L från v 11. Märta bjuds in att delta i möten från nu. Ytterligare två personer har anmält intresse vid SIS-mötet i Sigtuna.	Diskussion om geografisk representation och olika yrkeskategorier samt vikten av att bereda intresserade möjlighet att ansluta sig till SIR
6. FHM önskar data rörande mycoplasma-pneumoni på IVA				PL, PN och JH har haft möte med FHM som önskar månatlig rapport avseende diagnos	Information: vi väntar på beställningen. Grunddata + komplettering med åtgärder, vårdtyngd o. dyl. avses.
7. FoU	EL mm		Diskussion/Beslut	Fokusrapport SIR. EL förslag om ämne.	FoU-gruppen sammanställer förslag till arbetsmötet dec.



Rubrik	Ansv	Tid	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
8. Årsrapport	RKB, EL, LA		Information	Upplägget inför rapportskrivning 28-29/1	Egna ansvarsområden. Mapp i Teams med underlag. Ändringar i kvalitetsindikatorer?
9. NKRF Kvalitetsregistersymposium 14/3 - 25	RKB		Information		Information

Rubrik	Ansvarig	Tid			Beslut/Information
Avslutande av mötet	JH+alla				Registerhållare avslutar mötet
Tidsåtgång					

Protokollförelse

Ritva Kiiski Berggren

Registerhållare

Johnny Hillgren

Protokolljusterare

Lars Engerström